
Nyt fra grundejerforeningen 

 

Kære alle, 

I forbindelse med byggeriet på Hjørnegrunden har flere beboere ytret deres bekymring for 
trafikmængden, derfor nedenstående information, hvor der også står lidt om lysprojektet i 
Herstedvester. 

 
1: Hjørnegrunden. Byggeriet skrider frem 

Byggeprocessen har medført betydelig øgning i trafikken. 

Det er en stor belastning for de beboere, som bor i starten af Herstedvesterstræde, og der er fuldt 
forståelige frustrationer, og bestyrelsen har derfor afholdt et ekstraordinært bestyrelsesmøde for 
at planlægge en strategi. 

Trafikken forventes ikke at blive mindre, når byggeriet er færdigt, da vi forventer at 
byggepladskørslen vil blive opvejet af den trafik, som generes af de nye beboere på 
Hjørnegrunden. 

En løsning på denne problematik kunne være, at der blev etableret en udkørsel direkte fra 
Hjørnegrunden til Herstedvestervej. 

Bestyrelsen har diskuteret om og hvordan vi skal forholde os til dette problem, og er nået frem til 
følgende konklusion. 

Vi har besluttet at afvente byggeriets færdiggørelse, og den trafiktælling, som vi er lovet 
umiddelbart efter. 

Hvis vores bange anelser om øget trafik bliver bekræftet, vil vi tage kontakt til politikere og 
forvaltning med henblik på at få en acceptabel løsning for alle borgere. 

Vi ved at det ikke bliver en let opgave, og det er nødvendigt at vi har gode solide argumenter at 
handle på, og ikke kun fornemmelser. Det er en af årsagerne til at vi venter til næste trafiktælling 
foreligger, og det vil først blive i juli 2021. 

 2: Belysning. 

Der har været en mindre pause i projekt ”nyt lys” i Herstedvester. Imidlertid skrider projektet frem 
iht planen og det er fortsat forventet, at der til november er nyt lys i landsbyen. 

 Mvh 

Bestyrelsen 


